

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300635896	A B C 即刺刺骨靈刺骨灵	5	04-08-2006	HUNG WIN TRADING COMPANY LIMITED BLOCK B, 10/F., CHUAN YUAN FACTORY BUILDING, 342- 344 KWUN TONG ROAD, KWUN TONG, KOWLOON, HONG KONG.	HUNG WIN TRADING COMPANY LIMITED BLOCK B, 10/F., CHUAN YUAN FACTORY BUILDING, 342-344 KWUN TONG ROAD, KWUN TONG, KOWLOON, HONG KONG.
301416960		3	04-12-2009	Joo-Sik-Hoi-Sa LG Saeng Hwa1 Geon Gang 20, Yoido-dong, Youngdungpo-gu, Seoul, KOREA, REPUBLIC OF	MARKS & CLERK Level 9, Cyberport 1, 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam, HONG KONG

公報編號 Journal No.: 375 公布日期 Publication Date: 11-06-2010

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

301442862	C. K. POLO	14	27-11-2009	施清奇 (SZE CHING KIT) 香港 新界屯門業 旺路 6-8 號 聯昌 中心 609-610 室	施清奇 香港 新界屯門業旺路 6-8 號 聯昌中心 609-610 室
301504197	<u></u>	25	31-12-2009	王雪君 浙江省台州市路橋 區 路橋街道墨池 路 262 號	香港龍翔國際投資顧問有限公司 香港中環德輔道中112-114 號順安商業大廈6樓5室
301546911	7	18, 25, 26, 35	26-03-2010	王云鶴 香港 九龍 砲台街 23 號地下	黃麗貞 香港 中環 德輔道中 304 號 9 字樓